



DECLARATION de CONFORMITE CE
EC DECLARATION OF CONFORMITY

Nous (We) NAVICOM

Adresse 32 Rue Marcel Paul
Address 29000 QUIMPER / France

Déclarons sous notre pleine responsabilité que le produit ci-dessous est conforme aux exigences essentielles de la Radio Equipment Directive **2014/53/EU** pour les équipements de Radio avec reconnaissance mutuelle

*Declare , under our sole responsibility that the product identified in this declaration and to which this declaration relates, is in conformity with the essential requirements of the Radio Equipment Directive **2014/53/EU** on Radio Equipment and the mutual recognition of their conformity*

Nom du produit **VHF RT411 USHIP V3 PLUS**
Product name **RT411PACK USHIP V3 PLUS**

Application VHF Marine Portable NON GMDSS
Mobile transceiver/receiver Marine VHF non GMDSS application

Ce produit a été testé selon les normes ci-après dans le cadre de la procédure de conformité de la directive (annexe 2) et par application des normes standard harmonisées suivantes :

This product has been assessed to conformity procedure Annex 2 of the directive and by application of the following standard :

Santé / Health	EN62311, EN62209-2	Test report TRE17040241
Sécurité / Security	EN 60950-1+A11+A1+A12+A2 IEC 62133	Test report TRS16010135 Test report LCS1601282090S Test report 15PNS06063 02001
CEM / EMC	EN 301 843-1/2	Test report TRE1704024003
Radio	EN 301 178 EN 300 698	Test report TRE1704024002 Test report TRE1704024001



Numéro de conformité CE / CE conformity marking / Registration G110939J
En accord avec / In accordance with Annex III, Module B of the RE Directive 2014/53/EU

Signature
Signatory

Nom / Name
Titre / Title
Société / Company
Adresse / Address

SOARES Christophe
President
NAVICOM SAS
32 rue Marcel Paul
29000 QUIMPER / FRANCE

Christophe SOARES

Date

07/08/2017